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Jegyzőkönyv
Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete

2014. február 18-i soron kívüli nyílt üléséről

A Képviselő-testület 2014. február 18-i ülésén hozott döntéseinek mutatója

43/2014. (II.18.) határozat: A képviselő-testület soron kívüli nyílt ülésének napirendjéről
44/2014. (II.18.) határozat: Rendkívüli önkormányzati támogatás igényléséről
45/2014. (II.18.) határozat: a  Magyar  Labdarúgó  Szövetség  programja,  műfüves  futballpálya

építésére szóló (10%-os önerővel járó) pályázat benyújtásáról

Készült: 4 példányban
1.  eredeti példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattára
1. másolati példány: JNSZ Megyei Kormányhivatal-Szolnok 
2. másolati példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattára 
3. másolati példány: A Művelődés Háza és Könyvtár-Jászkisér
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2014.  február  18-i soron  kívüli  nyílt
testületi ülésén 15  órai  kezdettel  Jászkiséren a Polgármesteri Hivatal Házasságkötő
Dísztermében

Jelen vannak: 
Hajdú László polgármester elnöklete mellett
Kiss Lajos alpolgármester,
Gócza Zoltán,
Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet,

Holló Zoltán,
Madarász Sándor,
Sebestyén Ferenc képviselők

Távolmaradását jelezte: Ádám Kálmán, Baloghné Dr. Baka Ibolya képviselő

Távolmaradását nem jelezte:.  -

Meghívottak tanácskozási joggal: 
Szabó Szidónia jegyző, 
Mudris Andrásné dr. aljegyző,

Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető, 
Kis Ernő JÁTI intézményvezető,

Hajdú László polgármester köszönti a megjelenteket. Az ülés összehívására telefonon került sor, pályázatok
közeli beadási határideje miatt. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozat képes, 9 tagjából 7 fő jelen
van, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Holló Zoltán és Sebestyén Ferenc képviselőket kéri fel,
a jegyzőkönyv vezetésével Silye Erzsébet polgármesteri hivatali dolgozót bízza meg a testület egyetértésé-
vel.

Ismerteti a napirendet és szavazásra bocsájtja az elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 43/2014.(II.18.) határozata:
A képviselő-testület soron kívüli nyílt ülésének napirendjéről

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2014.  február  18-i  nyílt
képviselő-testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint elfogadta:

Előterjesztések
1.) Előterjesztés rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére

Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető
                   Szabó Szidónia jegyző

2.)
Előterjesztés  a  Magyar  Labdarúgó  Szövetség  programja,
műfüves  futballpálya  építésére  szóló  (10%-os  önerővel  járó)
pályázat benyújtására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő:    Szabó Szidónia jegyző

  Határidő: azonnal
Felelős: Hajdú László polgármester

Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár
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Előterjesztések megtárgyalása

1.)
Előterjesztés rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető
                   Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László: Ismerteti az előterjesztés lényegét.

A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta. Kérem a véleményük ismertetését.

Gócza  Zoltán:  A Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság  elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-testületnek  a
határozati javaslatot.

Hajdú László. Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 44/2014.(II.18.) határozata:
Rendkívüli önkormányzati támogatás igényléséről

1)  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) támogatja rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésével
kapcsolatos támogatási kérelem benyújtását.

2) A Képvelő-testület felkéri Kormos Lajost a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi
Osztályvezetőjét,  hogy  az  önkormányzat  által  benyújtásra  kerülő  -  a
működőképesség megőrzése céljából - rendkívüli támogatási kérelem anyagát
az  államháztartás  számviteléről  szóló  4/2013.  (I.  11.)  Kormányrendeletben
foglaltaknak megfelelően állítsa össze, majd gondoskodjon annak benyújtásáról.

3)  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  Hajdú  László  polgármestert  a
működőképesség megőrzése céljából rendkívüli támogatási kérelem kapcsolatos
dokumentumok aláírására.

Határidő: folyamatos
Felelős: Hajdú László polgármester

Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető

Erről értesül:
1.) Hajdú László polgármester,
2.) Képviselő-testület tagjai helyben,
3.) Szabó Szidónia jegyző,
4.) Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető,
5.) JNSZ Megyei Kormányhivatal,
6.) Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság,
7.) Irattár.

2.)
Előterjesztés a Magyar Labdarúgó Szövetség programja, műfüves futballpálya építésére szóló
(10%-os önerővel járó) pályázat benyújtására (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő:    Szabó Szidónia jegyző

Hajdú  László  Az  ősszel  a  Képviselő-testület  233/2013.  (X.  31.)  határozatával  döntött  műfüves  pálya
készítésére pályázat beadásáról, a költségekhez 30%-os önerő biztosításáról. Ez most kedvezőbb, 10% önerőt
kell  biztosítani,  hátrányos  helyzetű  településeknek  van  kiírva  a  pályázat.  Jászkisér  hátrányos  helyzetű
településnek számít. 

A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az előterjesztést. Kérem, a véleményüket.
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Gócza Zoltán: A Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság elfogadásra  javasolja a Képviselő-testületnek a
pályázat beadását.

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Madarász  Sándor:  A Pénzügyi  Bizottsági  ülésen  elmondtam aggodalmaimat.  Tulajdonképpen,  azért  az
aggodalom, mert az elkövetkező 15 évben – ezt az ősszel is elmondtam - Jászkisér elkötelezi magát arra,
hogy az MLSZ-nek fenntart egy pályát több tízmillió forintból. Ha összerakjuk a költségeket több tízmillió
forintra rúg. Kicsit elszomorító dolog, hogy a pénzügyi bizottságban a tagok nem járnak utána. Alapvető
lenne, az interneten minden tartalom elérhető, 10 perc alatt utána lehet nézni, hogy milyen költségek vannak.
Ha  valaki  úgy akar  részt  venni,  hogy számítson  a  véleménye,  talán  érdemes  lenne  utána  nézni  milyen
költségek vannak. Elhangzott a társadalmi munka. A társadalmi munkában sem hiszek, meg kell nézni a
sportpálya kerítését  évek óta szakadt  és nem látom, hogy társadalmi munkában javítanák.  A másik,  ami
berzenkedésre sarkal, tényleg az a legfontosabb, hogy Jászkisérnek műfüves pályája legyen, amikor saras
utcákat látok, ha kinézek az ablakomon, ami autóval megközelíthetetlen. Nem a 9 millió forintnak, a 3 millió
forintnak is lenne sokkal fontosabb helye. Köszönöm szépen.

Hajdú László: További kérdés, vélemény?

Kovács Károly: Ez érdekes dolog, mert tulajdonképpen erről a testület Sándor egyszer már döntött. Most
csak arról van szó, hogy olcsóbban pályázunk meg egy lehetőséget. Lehet, hogy nyerünk, ha nem marad a
régi.  Ha  azzal  sem fogunk  boldogulni,  azt  sem fogjuk  választani,  azt  mondjuk,  hogy nekünk  ez  sok.
Tulajdonképpen ebben a körben, korábban kellett volna utána nézni, de még semmilyen hajó nem ment el.
Mondhatja a testület, hogy köszönjük szépen, de nem kérjük, még mindig ki lehet hátrálni belőle. Most az a
kérdés, hogy a sporthoz a fiatalok számára, ilyen jellegű pályát csináljunk vagy ne csináljunk? Köszönöm,
ennyit akartam mondani. 

Sebestyén Ferenc:  Meg lettünk szólítva,  hogy a  pénzügyi  bizottság  az  interneten nem tájékozódik.  Én
speciel nem tájékozódom az interneten, el is ismerem. Én az internetet a nagyot mondás híradójának tartom,
összevissza beszélésnek. Ha összeadom a költségeket, amit mondtál a 15 év fenntartás alatt és egy fillért nem
költünk  a  karbantartásra,  félrerakjuk,  akkor  6-7  évenként  újabb  műfüves  pályát  tudunk  venni.  Azért
mondom, hogy ezt én így nem tudom elfogadni. Amikor 30%-os önerő volt, akkor is támogattam, most is
támogatom, mert már egyszer eldöntöttük. Emlékszem rá, hogy a képviselő úr akkor sem értett vele egyet,
szuverén joga.  Biztos vannak még dolgok,  amire kellene pénz.  Most  erre van pályázat  kiírva,  a testület
többsége úgy gondolja, hogy ezzel a lehetőséggel él. Megpróbáljuk, majd meglátjuk, mit tudunk tenni.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Ír a pályázat kötelező karbantartást,  hogy amit Sándor mond, meg kell
csinálni? 

Kormos Lajos: Ha pályázat abba a stádiumba kerül, hogy befogadják és az önkormányzat vállalja, 15 évre
együttműködési megállapodást köt, aminek a részleteit nem ismerjük. Polgármester úr és Kovács Károly is
utalt rá, hogyha befogadják a pályázatot, a kezdés előtt a testület elé kerül a megállapodás és eldöntheti, hogy
vállalják vagy nem.

Hajdú László: Értem én Sándor aggályát, három millió forintról van szó. Én a magam részéről a 9 milliót
sem sajnálnám. Én azt mondom, globálisabban kell nézni a település költségvetését, hogy mire van szükség,
hogy rangsoroljuk, mire mennyit teszünk. Ebből a 3 millió forintból is lehetne kb. 100 méter utat feljavítani.
Én azt gondolom  - a magam nevében beszélek – nekem az a kötelességem, szerintem a képviselőknek is,
hogy a település egészét globálisan nézzük, a település fejlesztésének az egészét nézzük. Nem szabad egy
irányba  mozdulni.  Ugyanolyan  felelősek  vagyunk  a  település  lakóinak  egészségéért,  a  gyerekek
egészségéért, a sportért, mint az utak állapotáért. Azért van az, hogy az utak javítására 10 millió forintot
állítottunk be a költségvetés első tárgyalásakor. Szeretnénk minél több utat és minél jobban megcsinálni.
Ezért  szeretnénk  a  közmunkában  közutas  programra  pályázni.  Nem csak  az  útra,  sok  mindenre  lenne
szükség. Ugyanúgy felelősek vagyunk a bölcsőde, az egészségház, a Művelődés Háza fenntartásáért stb. Ott
van az iskola arra is ugyanúgy lehetne költeni, kell is költeni. Én egy kicsit globálisabban nézem a település
dolgait, szükség van erre is és szükség van arra is. Nem egy irányba megyek el, hogy csak az út vagy csak a
közbiztonság, csak ez vagy csak az. Ez is kell és az is kell és lehetőleg minden működjön, és minél jobban
működjön természetesen.  Bizonyos ideig az  úton és el  lehet  menni,  amikor odajut,  természetesen úgyis
megcsináljuk, ha nagyon muszáj. Ha nem csináljuk meg a sportpályát, nem fejlesztjük a sportot, akkor egy
idő  után  megnézhetjük  a  saját  gyerekeinket.  Én  globálisabban  nézem,  de  értem  én  ezt  a  szemléletet,
elfogadom, tudomásul veszem, de nem értek egyet vele, hogy egy irányba menjünk el. 

A műfüves  pálya  90%-os  támogatással  valósulhat  meg,  de  erre  sem  sok  esélyt  látok,  de  adjuk  be  a
pályázatot.
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Kovács Károly  úgy gondolja,  hogy a normál  és a  műfüves pálya  megfelelő használatával  kímélhetik  a
pályát, ha az egyiken nem lehet játszani annak állaga miatt. El kel dönteni, hogy erre a célra odatesszük-e ezt
a pénzt!

Holló Zoltán: A két pálya nem helyettesíti egymást, más a méretük. A műfüves pálya 20*40 méteres, ezen
meccset  játszani  nem  lehet.  Októberben  én  is  megszavaztam.  Most  azért  kérdeztem,  hogy  készült-e
tanulmány róla, mert én is olvastam, hatalmas számokat írnak a karbantartásáról pl. speciális eszközöket kell
használni, ha az MLSZ ezt előírja. Biztos le lesz írva a feltétel, ha megnyerjük. Októberben felmerült, hogy
az iskolások is használhatják testnevelés órán, de ahhoz túl messze van, hogy ki és visszaérjenek az órán.
Magam részéről az iskola udvarán jobban el tudom képzelni, mert ott is van szociális blokk. A kinti pályán
még két pályát kell kialakítani, amivel már túl zsúfolt lesz. Azért tettem szóvá, ha MLSZ előírja, hatalmas
összegekbe kerül a karbantartása. A sportpályának a kerítése sincs rendben.

Gócza  Zoltán  közben  rákeresett  az  interneten  a  műfüves  pálya  karbantartására,  amit  fel  is  olvas  a
testületnek, melyben lényegesen kevesebb összeg szerepel az elhangzott több milliós költségekhez képest.

Holló Zoltán: Lehet nem egy honlapot olvastunk.

Kovács Károly véleménye szerint, ha nyernek, majd az együttműködési megállapodás rögzíti a feltételeket,
és akkor dönthet a testület elfogadja vagy nem.

Gócza  Zoltán elmondja,  hogy a  pályázatot  az  MLSZ a  labdarúgó  egyesületek  fejlesztésére  írta  ki.  A
kerítéssel kapcsolatban megjegyzi, hogy a sportpályát folyamatos kerítés veszi körbe.

Kiss  Lajos  tájékoztatja  a  testületet,  hogy  az  ülésre  Jászfényszaruról  érkezett,  ahol  volt  alkalma  a
polgármester  asszonnyal  beszélgetnie és megkérdezte,  hogy mi  lenne a településsel,  ha nem lenne ott  a
Samsung. Azt mondta, hogy pályázni kell. Úgy gondolom, 90%-os támogatottságú pályázatnál, nem sokat
kell gondolkodni. A testnevelés órák szempontjából jobb lenne, ha az iskola közelében lenne a pálya. MLSZ
pályázata, de az iskolában is folyik labdarúgás képzés. Támogatja a pályázat beadását.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A pályázatban elő van írva, hogy hol lehet a pálya?

Hajdú László: Az MLSZ írta ki a labdarúgó egyesületek számára. Véleménye szerint a tornakertet kellene
rendbe hozni az iskolai labdarúgás számára, ami zárt terület. Az iskola aszfaltpályájának a helyrehozatala
ennél sürgősebb feladat lenne, amit az idén megpróbálnak megvalósítani.

Megemlíti az utak felújításával kapcsolatban, hogy a Szabadság úton az utat átvágták. Sajnos az emberek
nem úgy használják, tartják rendben az utakat, ahogy kellene. Ha létrehozunk valamit, azt karban kell tartani,
ami nem kevés összeg.

További kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a pályázat beadásának elfogadását.

A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 45/2014.(II.18.) határozata:
a Magyar Labdarúgó Szövetség programja,  műfüves futballpálya építésére szóló (10%-os önerővel
járó) pályázat benyújtásáról

1/ Jászkisér  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) műfüves  futballpálya  építésére a  Magyar  Labdarúgó
Szövetség programjára pályázatot kíván benyújtani.

2/ A  Képviselő-testület  a  határozat  1/pontjában  foglalt  pályázat  várható
pályázati  forrás  összege  feletti  költséget  az  önkormányzat  2014.  évi
költségvetésében - a szükséges 10%-os csökkentett becsült pályázati önerőt
3.250.000,- Ft – ilyen célra bevezetett pályázati kerete terhére  biztosítja. 

3/ A Képviselő-testület  felhatalmazza Hajdú László polgármestert  a határozat
1/pontjában  foglalt  pályázat  és  az  azzal  kapcsolatos  nyilatkozatok
benyújtására.

4/ A műfüves futballpálya üzemeltetéséről, karbantartásáról, használatáról szó 
szerződés aláírásáról a Képviselő-testület dönt.

Határidő: folyamatos
Felelős: Hajdú László polgármester
              Szabó Szidónia jegyző
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Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai helyben
2. Hajdú László polgármester
3. Szabó Szidónia jegyző helyben
4. Kormos Lajos Pénzügyi Osztályvezető  
5. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 
      (5000 Szolnok, Kossuth L. u. 2.)
6. Irattár.

Hajdú László: Közérdekű bejelentése van valakinek?

Jövő héten csütörtökön találkozunk újra testületi ülésen.

Madarász Sándor a szombaton 19 órai kezdettel megrendezésre kerülő retro bulira hívja fel a jelenlévők
figyelmét, melynek bevételét közbiztonsági célokra ajánlják fel a fiatal szervezők.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet bejelenti, hogy a következő pénzügyi bizottsági és testületi ülésen nem tud
részt venni, mert nem fog Jászkiséren tartózkodni.

Hajdú László megköszöni a testület munkáját és az ülést berekeszti.

K. m. f.

                      Hajdú László                                                                     Szabó Szidónia        
                       polgármester                                                                               jegyző                          
 

                        Holló Zoltán                                                                  Sebestyén Ferenc 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő                                                      jegyzőkönyv-hitelesítő
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